

THIS FILE IS MADE AVAILABLE THROUGH THE DECLASSIFICATION EFFORTS AND RESEARCH OF:

THE BLACK VAULT

THE BLACK VAULT IS THE LARGEST ONLINE FREEDOM OF INFORMATION ACT / GOVERNMENT RECORD CLEARING HOUSE IN THE WORLD. THE RESEARCH EFFORTS HERE ARE RESPONSIBLE FOR THE DECLASSIFICATION OF THOUSANDS OF DOCUMENTS THROUGHOUT THE U.S. GOVERNMENT, AND ALL CAN BE DOWNLOADED BY VISITING:

[HTTP://WWW.BLACKVAULT.COM](http://www.blackvault.com)

YOU ARE ENCOURAGED TO FORWARD THIS DOCUMENT TO YOUR FRIENDS, BUT PLEASE KEEP THIS IDENTIFYING IMAGE AT THE TOP OF THE .PDF SO OTHERS CAN DOWNLOAD MORE!

DOCUMENT#AFGP-2002-600045

TRANSLATION: FULL

DATE: 3/20/2002

This is an employment contract between AL QAEDA and a potential recruit.
It contains a definition of AL QAEDA organization, and six main points: 1-Duties.
2-Holidays. 3-Salaries and Travel tickets. 4-Advice.
5-Reward and Punishment. 6-Pledge.

In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful.
(T.C: verse from the Koran)

AL QAEDA:

An Islamic group with an aim of Jihad. Carrying out Jihad is the main reason the members of AL-QAEDA have gathered , together with performing the different duties of Islam as much as possible, shouldering together the duty of Jihad and preparing the efficient duties during conflicts.

Its belief:

The faith of Sunna and Jama'a (group) in general, and in detail following the example of the worthy ancestors.

PAGE 1 of 5

Objectives of AL QAEDA:

Support God's religion, establishment of Islamic rule, and restoration of the Islamic Caliphate, God willing.

AL QAEDA's sphere of activity :

International and transitional according to AL QAEDA's policy.

Requirements of joining AL QAEDA:

1 -Abiding by AL QAEDA rules, its beliefs and objectives as previously mentioned.

- 2 -Obedience to the leaders in charge as much as possible, without disobeying Islamic rules.
- 3 -No connection between AL QAEDA membership and any other Islamic group.
- 4 -Maintain secrecy in work-related issues.
- 5- Physically healthy (except in administrative work)
- 6-The candidate should not be in question when it comes to religion, integrity or his morality.
- 7-Reciting the pledge of AL-QAEDA.

AL-QAEDA's Regulations and Instructions:

First: Duties

- 1- Preserving the unity of AL QAEDA is an important and legitimate goal, which occurs by fearing God in private as well as in public. (Surat 65, 5). This is fulfilled through humbleness and flexibility towards the brothers and the rest of the Muslims, good manners, rejection of disputes, and mutual agreement and settlement of differences. (TC: Koranic verse).
- 2- Preserving Islamic morals and avoiding means of corruption and bad companions, through verification and confirmation of news. (T.C: Koranic verse) To observe good conduct and filial piety even if they were infidels.
- 3- Adherence to eating Islamic Halal food (T.C: Koranic verse).
- 4- Maintaining physical fitness and military exercises as much as possible.
- 5-Do not talk about work assigned by AL-QAEDA with others, even if they are AL-QAEDA members. The only person you can discuss work with is your direct commander (Amir), unless you are asked to do otherwise or if your work demands participation of others, and then through guidance of the leadership.
- 6-The call to adhere to Islam in general, and spreading the concept of Jihad specifically, starts with relatives and friends. (T.C: Koranic verse)You may not be able to do this, if your work demands extreme secrecy, like Naeem IBn Mas'uud (May God bless him).

7-Safeguard AL-QAEDA's general funds and do not mishandle these funds. (Albukhairi)

8-Sincerity in providing advice to commanders and to your brethren in AL-QAEDA, without harboring deception.

Second: Vacations

(T.C: Koranic verse)

PAGE 2 of 5

-

1-The married have a vacation by rotation for a week every three weeks, and in certain cases AL-QAEDA may deny this vacation for four months.

2-A bachelor can have a vacation by rotation for five days every month. ALQAEDA may deny his request for vacation in certain cases.

3-Request for vacation travel should be submitted two and a half months before the travel date. The request would only be considered if it had been submitted in a timely manner as indicated, except in special cases.

Third: Salaries and tickets

(T.C: Koranic verse)

1- The salary of a married Mujahed brother is 6500 Pakistani Rupee, and 500 Rupee for every newborn.

2 Salary of the bachelor Mujahed is 1000 Pakistani Rupee

3- The bachelor Mujahed qualifies for a round trip ticket to his country after one year from joining the organization. He can take a one month vacation. He doesn't get reimbursed if the ticket is not used, but he has the right to change it to a ticket to perform the pilgrimage. This period starts from the date of joining AL-QAEDA.

4-The married Mujahed and his family qualify for round trip tickets to their country of origin after two years, and one month vacation. Tickets can not be reimbursed if unused.

5-The brother who wants to leave AL-QAEDA without a legitimate excuse does not qualify

for financial assistance or any of the previously mentioned privileges .

Fourth: Reward and Punishment
(T.C: Koranic verse)

And accordingly:

- 1- AL-QAEDA missions and its different plans proceed according to Islamic law provision.
- 2- Disputes related to AL-QAEDA missions between member brethren should be judged by qualified personnel, which is carried out by the immediate commander (Amir) of the conflicting parties. He must inform the officials to settle the matter.
- 3- Personal disputes between member brethren could be judged by qualified members of AL-QAEDA or outsiders. Corrupted courts should not judge the matter.

All members commanders as well as subordinates must obey these rules.

Fifth: Advice

A- Maintain provision of legitimate justice, and justice is the establishing the human's behavior in religion. Two points are considered:

1-Piety in religion: Perform religious duties according to certain supererogatory exercises of devotion. Avoid the forbidden, one should abstain from great or minor sins.

2-Practising chivalry: One should adopt whatever makes him look good and avoid what degrades him. (T.C: Koranic verse), (Abu Aldara').

PAGE 3 of 5

B- Exert your utmost and every conceivable effort for the sake of achieving the rightful objectives of ALQAEDA. (T.C: Koranic verse)

The sign of truth is:

1-Your effort in serving your religion is greater than the effort exerted in your worldly matters and your family. (T.C: Koranic verse), (Albukhari).

2-Your effort in serving your religion should be greater than the effort exerted by the infidels to support their lies .

C- Thorough study of legal curricula, and utilizing time in doing this, and thereby providing the Muslim brother with an Islamic vision for contemporary events. Knowledge without work is a burden on the person, and knowledge without work is useless.

D- If you are a specialist in any field, then you have to master your specialization. If you could serve the objectives of AL-QAEDA through your specialization, than inform your leadership of that.

E- The brethren are advised to avoid disagreement and argument in religion, discussing religion without proper knowledge is prohibited , and questions of differences are referred to powerful knowledgeable leaders. (Suraat Alnissa')

Six: The pledge

Its legitimacy and its purpose:

The legitimacy of the pledge:

Pledges among Muslims concerning obedience and permissibility is legitimate and conceivable so that every party trusts the other. (Suraat Yuseef)

So if a Muslim vows to do something, he must fulfill it. (Suraat Annahl)

The purpose of the pledge:

Matters subject to pledge are either legitimate or permissible duties, legitimate duties like Jihad and obedience to leaders is first in importance. A legitimate duty for a Muslim and a pledge conforms what is a duty by law, and it is a duty even if it is not subject to a pledge. According to what has been previously mentioned, than AL-QAEDA secures the pledge of its followers, which includes commitment to its policies and objectives preceded by the

commander's (Amir) pledge.

PAGE 5 of 5

-

I pledge by God's creed to become a Muslim soldier to support God's religion, and may God 's word be the most supreme. I pledge to adhere to the holy book and Assuna and commit to the brothers committed with us in this mission, so God is my witness.

An oath from the Mujahed brother:

In the name of Allah, Most Gracious, Most Merciful.

I vow by God's creed to obey those responsible in this mission, in thick and thin, and thereupon may God 's word be most supreme. By supporting God's religion, I am a warrior in this mission regardless of my position, as long as the work is existing. I have to preserve the secrecy of work in AL-QAEDA , so God is my witness.

Seven: Breaking the pledge

The sin of the Breaker of the pledge (Suraat Alraa'd) (Albukhari) (Fath Albari 418/4)

Our last prayer is to thank God the creator of the universe.

Alias:----- Nationality:-----Date:-----

Marital status:----- Signature:-----

بسم الله الرحمن الرحيم

الحمد لله والصلاة والسلام على رسول الله

القاعدة

أعوذ بالله من الشيطان الرجيم

وق اتل وهم حتى لا تكون فتنة ويكون الدين كله لله ، ف
إن أنت ه و أف إن الله ب ما ي عملون بصير . الأنفال الآية 39

وإن نكثوا أيمانهم من بعد عهدهم وطعنوا في دينكم فقل
اتلوا آية الكفر إنهم لا أيمان لهم لعلهم ينتهون . التوبة
الآية 12

وق اتل وهم يعذبهم الله بأيديكم ويخزهم وينصركم
هم ويشرف صدور قوم مؤمنين ويذهب غيظ قلوبهم ويت
وب الله على من يشاء والله عليم حكيم « التوبة الآيتان 14 و 15

أي أيها الذين آمنوا ما لكم إذا قيل لكم أن فرأف يسبيل الله
اتقلتم إلى الأرض ، أرضيتم بالحياة الدنيا من الآخرة ، فم
امتاع الحياة الدنيا في الآخرة إلا قليل . التوبة الآية 38

القاعدة:

جماعة إسلامية سبيلها الجهاد لأن الجهاد هو الأمر الذي اجتمع أفراد هذه القاعدة للقيام به أساسا
مع القيام بواجبات الإسلام المختلفة قدر الإستطاعة مع تقديم واجب الجهاد والإعداد على
الواجبات الكفائية عند التعارض.

عقيدها:

عقيدة أهل السنة والجماعة جملة وتفصيلا على نهج السلف الصالح.

أهداف القاعدة:

نصرة دين الله تعالى وإقامة حكم إسلامي وإعادة الخلافة الإسلامية بإذن الله.

ميدان عمل القاعدة:

عالمية ومرحلية على حسب سياسة القاعدة.

شروط الإلتحاق بالقاعدة:

- 1 الإلتزام بمنهج القاعدة واعتقادها وأهدافها كما سبق أنفاً.
- 2 السمع والطاعة لولاة الأمور قدر الإستطاعة في غير معصية.
- 3 عدم الجمع بين عضوية القاعدة وعضوية أي جماعة إسلامية أخرى.
- 4 المحافظة على السرية في العمل.
- 5 السلامة البدنية (إلا في الأمور الإدارية).
- 6 أن لا يكون المرشح متهماً في دينه أو عدالته أو خلقه.
- 7 تلاوة عهد القاعدة.

لوائح وتعليمات القاعدة

أولاً : الواجبات

- 1 المحافظة على وحدة القاعدة مقصد شرعي هام , ويتأتى هذا بتقوى الله في السر والعلن , قال الله تعالى : «ومن يتق الله يكفر عنه سيئاته ويعظم له أجرا» الطلاق . ويتأتى هذا بخفض الجناح ولين الجانب للإخوة ولسائر المسلمين وحسن الأدب ونبذ الخصومات والتكافل وإصلاح ذات البين , قال صلى الله عليه وسلم : «مثل المؤمنيين في توادهم وتراحمهم وتعاطفهم كمثل الجسد إذا اشتكى منه عضو تداعى له سائر الجسد بالسهر والحمى» متفق عليه.
- 2 المحافظة على آداب الإسلام واجتناب وسائل اللهو والفساد , واجتناب قرناء السوء , والتثبت في الأخبار تحملاً وأداء , قال الله تعالى : «يا أيها الذين آمنوا إن جاءكم فاسق بنبأ فتبينوا أن تصيبوا قوماً بجهالة فتصبحوا على ما فعلتم نادمين» الحجرات . والمحافظة على حسن الخلق وبر الوالدين ولو كانا كافرين.
- 3 المحافظة على أكل الحلال الطيب , قال صلى الله عليه وسلم : «إن الله طيب لا يقبل إلا طيباً.»
- 4 المحافظة على اللياقة البدنية والتدريب العسكري قدر الإستطاعة.
- 5 لا تتحدث عن عملك المكلف به من قبل القاعدة مع الناس ولو علمت أنهم من أعضاء هذه القاعدة والشخص الوحيد الذي تتحدث معه في ذلك هو أميرك المباشر إلا أن يطلب منك غير ذلك إذا كان عملك يستدعي مشاركة آخرين ويكون ذلك بإرشاد من القيادة.
- 6 الدعوة إلى التمسك بالإسلام عموماً وإشاعة الفكر الجهادي خصوصاً , وتبدأ في هذا بالأقارب والأصحاب , قال تعالى : «وأذّر عشيرتك الأقربين» الشعراء , وقد لا تتمكن من القيام بهذه الدعوة إذا كان عملك يستدعي السرية الشديدة كما فعل نعيم بن مسعود رضي الله عنه.
- 7 المحافظة على الأموال العامة التابعة للقاعدة وعدم التخوض فيها لقول رسول الله صلى الله عليه وسلم : «إن رجلاً يتخوضون في مال الله بغير حق فلهم النار يوم القيامة» رواه البخاري.
- 8 إخلاص النصح لولاة الأمور وإخوانك في القاعدة وعدم إكتامهم غشاً.

ثانياً : الإجازات

أعوذ بالله من الشيطان الرجيم : «إنما المؤمنون الذين آمنوا بالله ورسوله وإذا كانوا على أمر جامع لم يذهبوا حتى يستأذنوه...» النور.

- للمتزوج إجازة دورية لمدة أسبوع لكل ثلاثة أسابيع وعلى القاعدة منعه من الإجازة لمدة أربعة أشهر في الحالات الخاصة.
- للأعزب إجازة دورية لمدة خمسة أيام لكل شهر وللقاعد منعه من الأجازة في الحالات الخاصة.
- يقدم طلب الإجازة للسفر قبل موعد السفر بشهرين ونصف ولا ينظر في الطلب إلا بعد أخذ اعتبارات المدة إلا في الحالات الخاصة.

ثالثا : معاشات وتذاكر

- أعوذ بالله من الشيطان الرجيم : «وكلوا واشربوا ولا تسرفوا , إن الله لا يحب المسرفين»
- معاش الأخ المجاهد المتزوج 6500 روبية باكستانية (ستة آلاف وخمسمائة روبية) و 500 روبية على كل طفل جديد .
- وللمجاهد الأعزب معاش شهري 1000 روبية باكستانية .
- وللمجاهد الأعزب تذكرة سفر ذهابا وإياب إلى بلده بعد مضي سنة من دخوله التنظيم , وله شهر إجازة وليس له الحق في أخذ ثمن التذكرة إذا لم يرغب في السفر , ولكن له حق تحويلها إلى تذكرة الحج لأداء الفريضة , وتحسب المدة من تاريخ التحاقه بالقاعدة .
- وللمجاهد المتزوج تذكرة سفر له ولعائلته ذهابا وإياب إلى بلده بعد مضي : سنتين وله إجازة لمدة شهر وليس له حق المطالبة بثمن التذكرة إذا لم يرغب بالسفر .
- الأخ الذي يريد الخروج من القاعدة بدون عذر شرعي ليس له الحق بالمطالبة بأي مساعدة مادية أو أية مميزات من الأمور السابقة عند خروجه .

رابعا : الثواب والعقاب

- أعوذ بالله من الشيطان الرجيم : «إنما كان قول المؤمنين إذا دعوا إلى الله ورسوله ليحكم بينهم أن يقولوا سمعنا وأطعنا وأولئك هم المفلحون» النور . وقال تعالى : «وإذا قيل لهم تعالوا إلى ما أنزل الله وإلى الرسول رأيت المنافقين يصدون عنك صدودا» النساء . وقال تعالى : «وما كان لمؤمن ولا مؤمنة إذا قضى الله ورسوله أمرا أن يكون لهم الخيرة من أمرهم ومن يعص الله ورسوله فقد ضل ضلالا مبينا» الأحزاب , وبناء عليه :
- تفسير أعمال القاعدة وخططها المختلفة على مقتضى أحكام الشرع .
- النزاعات بين الإخوة الأعضاء إذا تعلقت بعمل من أعمال القاعدة يتحاكمون فيها إلى المؤهلين للحكم من أعضاء القاعدة , ويتم ذلك من خلال الأمير المباشر للمتنازعين وعليه إطلاع المسؤولين للبت في الأمر .
- والنزاعات بين الإخوة الأعضاء إذا تعلقت بأمر خاص بهم لا يتعلق بالقاعدة يتحاكمون فيها إلى المؤهلين من أعضاء القاعدة أو من خارجها إذا شاءوا , ولا يتحاكمون إلى محاكم الطاغوت وهذه القواعد تشمل كافة الأعضاء أمراء كانوا أو مأمورين .

خامسا : النصائح

- أ - المحافظة على شرائط العدالة الشرعية , والعدالة هي استواء أحوال المرء في دينه ويعتبر لها شيان هما (1) الصلاح في الدين وهو : أداء الفرائض برواتبها , واجتناب المحرم بأن لا يأتي كبيرة ولا يدمن على صغيرة (2) استعمال المرءة : بفعل ما يجمله ويزينه , وترك ما يدنسه ويشينه قال الله تعالى : «ولو أنهم فعلوا ما يوعظون به لكان خيرا لهم وأشد تثبيتا» النساء , وقال أبو الدرداء رضي الله عنه : «أيها الناس عمل صالح قبل اللقاء فإنكم تقاتلون بأعمالكم» فتح الباري 6 / 24 .

ب - أن تبذل غاية وسعك وقصارى جهدك من أجل تحقيق الأهداف الشرعية للقاعدة , قال تعالى :«فاتقوا الله ما استطعتم» التغابن , وقال صلى الله عليه وسلم :«وما أمرتكم به فأتوا منه ما استطعتم» متفق عليه , وعلامة الصدق في هذا المقام هي:

(1) أن يكون جهدك لخدمة دينك أعظم من جهدك في أمور دنياك وأهلك , قال الله تعالى :«قل إن كان آباؤكم وأبناؤكم وإخوانكم وأزواجكم وعشيرتكم وأموال اقترفتموها وتجارة تخشون كسادها ومساكن ترضونها أحب إليكم من الله ورسوله وجهاد في سبيله فتربصوا حتى يأتي الله بأمره والله لا يهدي القوم الفاسقين» التوبة , وقال صلى الله عليه وسلم :«لا يؤمن أحدكم حتى أكون أحب إليه من والده وولده والناس أجمعين» رواه البخاري (2) أن يكون جهدك لخدمة دينك أعظم من جهد الكفار لنصرة كفرهم وباطلهم , لقوله تعالى :«ومن الناس من يتخذ من دون الله أندادا يحبونهم كحب الله , والذين آمنوا أشد حبا لله»

ج- - الإعتناء بدراسة المناهج الشرعية واستغلال الأوقات في ذلك وبذلك يتم تزويد الأخ المسلم برؤية إسلامية للأحداث المعاصرة , وعلم بلا عمل وبال على صاحبه فلا خير في علم بلا عمل .

د - إذا كنت من المتخصصين في أي مجال فعليك بإتقان تخصصك وإذا كنت تستطيع خدمة أهداف القاعدة بتخصصك فأخبر قيادتك بذلك.

ه- - ينصح الإخوة بتجنب الإختلاف والجدال في الدين ويحرم الكلام في الدين بغير علم ومسائل الخلاف ترد إلى أولي العلم , قال تعالى :«وإذا جاءهم أمر من الأمن أو الخوف أذاعوا به ولو ردوه إلى الرسول وإلى أولي الأمر منهم لعلمه الذين يستنبطونه منهم» النساء .

سادسا : العهد

مشروعيته والغرض منه :

- مشروعية العهد :

العهد بين المسلمين على الطاعات والمباحات مشروعة وجائزة ليستوثق كل طرف من الآخر , ودليله قوله تعالى عن يعقوب عليه السلام في سورة يوسف :«قال لن أرسله معكم حتى توتون موتقا من الله لتأتتنني به إلا أن يحاط بكم , فلما أتوه موثقهم قال الله على ما نقول وكيل» يوسف . فإذا عاهد المسلم على أمر وجب عليه الوفاء به , لقوله تعالى :«وأوفوا بالعهد إن العهد كان مسؤولا» الإسراء , قال تعالى :«وأوفوا بعهد الله إذا عاهدتم ولا تنقضوا الأيمان بعد توكيدها وقد جعلتم الله عليكم كفيلا إن الله يعلم ما تفعلون» النحل .

2- الغرض من العهد :

الأمر المتعاهد عليها إما أنها واجبات شرعية أو مباحات , فالواجبات الشرعية كالجهاد وطاعة ولاة الأمور هي واجبة على المسلم بالشرع ابتداء , والعهد إنما هو لتوكيد ما وجب من الشرع ابتداء , فهي واجبة وإن لم يعاهد عليها . والمباحات لا تجب شرعا وإنما تجب بالتعاهد عليها , ووجوبها بالعهد لقوله تعالى :«وأوفوا بالعهد» , وبناء على ما سبق فإن القاعدة تأخذ عهدا على أتباعها يتضمن الإلتزام بسياستها وأهدافها .

ويتقدمه عهد من الأمير على ذلك

بسم الله الرحمن الرحيم
علي عهد الله وميثاقه أن أكون جنديا من جند المسلمين على نصره دين الله ولتكون كلمة الله هي
العليا وعلى التمسك بالكتاب والسنة وعلى الإلتزام بالإخوة الملتزمين معنا في هذا العمل
والله على ما أقول وكيل...

عهد من الأخ المجاهد
بسم الله الرحمن الرحيم
علي عهد الله وميثاقه على السمع والطاعة للقائمين على هذا العمل في العسر واليسر والمنشط
والمكروه وعلى أثره لتكون كلمة الله هي العليا وعلى نصره دين الله , وأن أكون مجاهدا في هذا
العمل أينما كان موضعي ما دام العمل قائما , وأن أحافظ على سرية العمل في القاعدة.
والله على ما أقول وكيل...

سابعا : ناكث العهد

إثم ناكث العهد:

قال الله تعالى : «الذين ينقضون عهد الله من بعد ميثاقه ويقطعون ما أمر الله به أن يوصل
ويفسدون في الأرض أولئك لهم اللعنة ولهم سوء الدار» الرعد , وقال صلى الله عليه وسلم : « قال
الله : ثلاثة أنا خصمهم يوم القيامة , رجل أعطى بي ثم غدر , ورجل باع حرا فآكل ثمنه , ورجل
استأجر أجيرا فاستوفى منه ولم يعطه أجره» رواه البخاري . وقال ابن حجر : « أعطى بي ثم غدر
: أي أعطى يمينه بي أي عاهد عهدا وحلف عليه بالله ثم نقضه» فتح الباري 4 / 418

وأخر دعوانا أن الحمد لله رب العالمين

الكنية : الجنسية : التاريخ :
الحالة الإجتماعية : التوقيع :